
Zápis z jednání welfare komise 

Den konání 9. 11. 2023 

Místo konání Praha 6 

Čas  od: 13:00 do: 14:30  
 

Přítomní Ing. Radovan Šalek  

MVDr. Zuzana 
Žežulková 

 

 Sylvie Boušková  

 Radek Rouč (host)  

 Markéta Kramolišová 
(koordinátor) 

 

 

 
Hlavní body jednání a jejich výstupy: 

1. Projednání podnětu paní RNDr. Rity Pacasové ohledně schválení 
používání bezudidlového uždění (bitless bridle typu Dr. Cooka, BB). 

Komise welfare doporučuje toto skokové komisi k zařazení do PJS. 

2. Projednávání možností spolupráce s Koňskou záchrankou na kurzech 
bezpečné přepravy a manipulace s koňmi v krizových situacích 

(například pro stewardy či hlavní rozhodčí ČJF jako součást jejich 
pravidelného doškolování). Bude podán návrh na VV ČJF na schválení 1 
pilotního kurzu, předběžná výše účastnického poplatku 500,- Kč, 
předběžný termín leden-březen 2024, bude upřesněno na základě jednání 
s dodavatelem.  

3. Odznaky pro funkcionáře ČJF – zhotovené a připravené k distribuci 
novým rozhodčím, stewardům. 

4. Viditelné označení stewardů – rukávky – bylo zadáno dodavateli, čeká 

se na dodání.  

5. Proběhlo jednání se zástupci Státní veterinární správy ohledně sladění 
na téma povinného vakcinačního schématu. MVDr. Žežulková shrne 

průběh jednání a pošle z něj výstupy, na základě kterých pak bude 
informována jezdecká veřejnost. 

6. Tématika welfare koně/zvířat – SVS sdílela s ČJF na základě 
proběhlého jednání materiály na toto téma v AJ, ČJF přeloží a budou 

použity ke vzdělávacím účelům. 

7. Plánování vzdělávání frekventantů SCM na rok 2024 – přednášky na 
téma welfare pro každé jedno SCM v tomto roce, dodavatel bude 
vybrán. 

8. Diskuse na téma povinného MCP/testovacího boxu na závodech. 

Závěr: box by měl být povinně na všech závodech kategorie A a finále 
všech pohárů v rámci ČJF. 

9.  Proběhlo několik iniciálních schůzek ohledně potenciální spolupráce na 
vzdělávacích tématech, například se zástupci – Kliniky chorob koní v Brně, 
paní Hejhalovou. Další jednání budou následovat. 

 


